

VAG305同款KONNWEI KW812 大众奥迪汽车故障诊断仪检测仪 不侵权

产品名称	VAG305同款KONNWEI KW812 大众奥迪汽车故障诊断仪检测仪 不侵权
公司名称	深圳市佳维恒信科技有限公司
价格	面议
规格参数	品牌:佳维恒信 材质:ABS 产地:深圳
公司地址	深圳市宝安区新安街道82区新安六路勤业商务中心A栋319
联系电话	13925255408 15807554600

产品详情

vagscanner konnwei kw812 code reader can vw/audi scan tool

the vagscanner vag305 code scanner is specially designed to work with vw/audis, including those equipped with the newly released controller area network(can) protocol. though it is small, it is capable of retrieving same information as large expensive scanners!

features and benefits

100% brand new and high quality

works with volkswagen and audi(audi/seat/skoda/jetta/golf/beetle/touareg/gti/ passat and more) sold worldwide since 1990

compatible with the latest cars that require a direct can connection

reads and erases diagnostic trouble codes (dtcs) of engine, abs, airbags and automatic transmission

turns off mil lights of engine, airbag, abs and a/t

easy to read backlit 2-line lcd display

easy to use with one plug-in

stand alone unit with no need for an additional laptop computer to operate

small in size and communicates with the on-board computers

no batteries needed-powered via obd ii cable

specifications

display: backlit lcd, 2-line, 8 characters

operating temperature: 0 to 50 ° c (-32 to 122 f °)

storage temperature: -20 to 70 ° c (-4 to 158 f °)

power: 10.0 to 15.5 volts provided via vehicle battery

dimensions: l*w*h:113 mm (4.4 ") *74 mm (2.9 ") *21mm (0.83 ")

nw: 0.25 kg(0.45lb), gw: 0.27kg(0.50lb)

package content:

1*konnwei kw812 vagscanner

本产品的品牌是佳维恒信，材质是ABS，产地是深圳，型号是KW812，电池类型是外置电池